
Folketinget  
Att: Retsudvalget 

 

Frederiksberg, den 1. november 2024 

 

Vedr : L 21 Forslag til lov om flagning 

Jeg tillader mig som formand for bestyrelsen for Prins Henriks Skole at rette henvendelse til 
udvalget vedrørende Lovforslag L 21 om forslag til lov om flagning. 

Prins Henriks Skole er en af de tre største internationale skoler i Danmark. Skolen har for 
nuværende 826 elever fra 61 forskellige lande. 

Vi har tre flagstænger på skolen, hvor vi flager med det danske, det franske og det europæiske 
flag. På nationaldagen for de lande, hvorfra vi har elever, flager vi i stedet for det europæiske 
flag, med landets flag, som landets ambassade har foræret skolen. 

Denne tradition er af stor betydning for skolen som international skole og værdsættes meget 
såvel af elever som ambassader. 

Det er mit og skolens håb at den ny flaglov ikke hindrer denne tradition, da vi anser den for 
vigtig for at vise skolens internationale grundlag både i forhold til eleverne og i forhold til den 
omliggende verden. Det vil derfor være en stor skuffelse for skolen og eleverne om den ny 
flaglov udgør en sådan forhindring. 

Vi forstår at lovforslaget åbner for tilladelse til flagning med andre flag under særlige 
omstændigheder. Vi håber derfor udvalget vil være enig i at internationale skolers flagning, 
som det sker på Prins Henriks Skole, bør være omfattet af denne undtagelsesbestemmelse. 

 

Cordialement / Venlig hilsen / Best regards 

Gösta Schwarck 

 

 

     

        

 

Gösta Schwarck 
Chairman of the Board 
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